

Protokoll

Församlingsstyrelsen 16/11 kl 19:30 Nävestakyrkan

Närvarande: Roland Davidsson (RD), Elin Tärnqvist (ET), Stig Olsson (SO), Erik Neander (EN), Lisbeth Larsson (LL), Göran Tärnqvist (GT), Ann Davidsson (AD)

1. Inledning – Bro till tro

Mötet inleddes med att (RD) delade tankar kring Kakbuffén som ägt rum söndagen innan detta möte. Mycket folk kom och visade sin glädje över att få träffas igen efter pandemins nedstängningar. Känns fint att Nävestakyrkan kan vara en sådan plats dit människor kan komma, känna sig välkomna och få glädjas tillsammans.

2. Sekreterare

Till sekreterare valdes ET

3. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes

4. Föregående protokoll

Föregående protokoll lades till handlingarna

5. Personal

- Jonas

Jonas har meddelat att han vill/behöver gå ned till 25% till våren. Diskussioner hölls runt hur vi ska prioritera hans arbete och hur vi kan hjälpas åt att dela på uppgifter för att avlasta. Beslut togs att på kommande församlingmöte, (5/12) diskutera vidare tillsammans med församlingen. Beslut togs också om att fortsatt ge lön för 50% även under våren som en kompensation för de extra timmar han lagt ned under hösten.

- Ungdomsledare

Ännu inte något napp för den tjänsten.

6. Diakoni:

- Bro till tro – välkomnande

Se inledningen.

- Krisgruppen

Nattvard kommer att firas även fortsättningsvis med oblater.

- Planering hösten

Julfest planerad till den 9/1

- Lyssnarna

Ronny Henriksson kommer att ersätta Mikael Lithell som valt att lämna gruppen. Det finns mycket behov utav själavård i församlingen just nu på olika plan. Hur kan vi gå vidare för att hjälpa, stötta och se alla som har det jobbigt?

7. Administration & fastighet:

- Kassen:

SO meddelar att vi har intäkter på 489 069:- och utgifter på 387 880:- vilket ger ett överskott på 101 189:-.

Kakbuffén samlade in runt 7500:- till Barncancerfonden. SO skickar uppgifter till ET när allt är räknat för att skriva ut ett tack på sociala medier till alla som kom och skänkte pengar.

- Valberedningen

ET skickar till Jonas för att skriva med i veckomejl om vilka grupper som behöver fyllas på. Fikagrupp, styrelse, programråd.

- Lekutrustning ute

Frågan tas upp igen till våren (ET)

- Skåp i hörnet vid orgeln

Avvaktar försäljning av möbler som står i vägen innan inköp görs. (GT)

- Parkeringen

Även parkeringen inväntar våren. (RD)

- Extra frys

En extra frys står nu på plats i det lilla "förråd" som gjorts i ordning i hallen vid stora ingången.

- Utredning solpaneler

Ett förslag på att installera solpaneler tas fram till årsmötet (RD).

8. Övriga frågor

Utdelning av flyers. Ny karta tas fram och lista läggs ut digitalt på hemsidan för att lättare få kontroll på att lappar delas ut överallt.

9. Nästa sammanträde

Nästa styrelsemöte planeras in att hållas 7/12.

10. Avslutning

Mötet avslutas

Ordf: Roland Davidsson

Sekr: Elin Tärnqvist